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P R O T O K Ó Ł XVIII/08
z odbytej sesji Rady Gminy Morawica

w dniu  27 czerwca 2008 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 900 , a zakończono 1300. W sesji udział wzięli: Wójt

Gminy Pan Marian Buras, Sekretarz Gminy Pani Anna Kowalska, radni gminy wg załączonej

listy  obecności, Skarbnik Gminy Pani Maria Adach.

PORZĄDEK  POSIEDZENIA  SESJI:

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum oraz przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2008 rok.

5. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy
Morawica nieruchomości gruntowej, położonej w Radomicach.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/114/07 dotyczącej wyrażenia zgody
na wydzierżawienie lokali użytkowych w budynku krytej pływalni.

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Brzeziny.

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza.

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Morawica
oraz Kierownictwo ZGK w Morawicy.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji inwestycji pn. Parking w Radomicach I.

11. Wyrażenie opinii w sprawie poszerzenia granic Obszarów Chronionego Krajobrazu w

granicach administracyjnych gminy.

12. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA
Ad. 1)

 Otwarcia posiedzenia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś,

przedstawił porządek obrad do którego nie wniesiono uwag.

Obecnych na sesji 12 radnych. (nieobecni: Siekiera ,Strąk, Zegadło)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś stwierdził prawomocność sesji w

podejmowaniu uchwał.

Ad. 2)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś poinformował, że zgodnie z zapisem w

Statucie Gminy Morawica protokół z sesji jest do wglądu w komórce organizacyjnej Urzędu

Gminy u Pani Heleny Piecyk. Zapytał czy są uwagi do przedstawionego protokołu.

Do protokołu uwag nie zgłoszono. Protokół z sesji Rady Gminy z  dnia 25 maja 2008  r.

został przyjęty jednogłośnie.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 13

Za – głosowało 13 radnych. (nieobecni: Siekiera ,Strąk, Zegadło)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 3)

 Wójt Gminy Pan Marian Buras  przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy

podjętych na nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w dniu 25 maja 2008 r.

Do przedstawionego sprawozdania uwag nie było.

Przedstawione sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Ad. 4)

Skarbnik Gminy Pani Maria Adach omówiła szczegółowo proponowane zmiany w planie

budżetu ma 2008 r.  Ponadto wszyscy radni i sołtysi otrzymali projekt tej uchwały. Projekt tej

uchwały był szczegółowo analizowany na posiedzeniu komisji konsultacyjnej w dniu 25 maja

2008 r. i w wyniku tym wprowadzono kilka poprawek do przesłanego projektu uchwały.

Omówiła proponowane zmiany do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmian budżetu gminy na 2008 r.  Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie

było.
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Uchwała Rady Gminy Nr XVIII/167/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 5)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa Pani Barbara Połeć powiedziała, że Pan

Andrzej Polak wystąpił z wnioskiem w sprawie nieodpłatnego przekazania Gminie Morawica

należącej do niego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie

geodezyjnym Radomice, stanowiącej działkę nr 446/2 o pow. 0,1000 ha – z przeznaczeniem

pod drogę. W celu realizacji zadań gminy z zakresu drogownictwa konieczne jest podjęcie

niniejszej Uchwały przez Radę Gminy w Morawicy i następnie nieodpłatne przejęcie w/wym.

działki na rzecz Gminy w formie aktu notarialnego.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica nieruchomości

gruntowej, położonej w Radomicach.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Nr XVIII/168/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 6)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że Wójt Gminy Morawica

zrealizował Uchwałę Nr XII/114/07 Rady Gminy w Morawicy poprzez przeprowadzenie

przetargów na wydzierżawienie lokali użytkowych w budynku krytej pływalni w Morawicy,

w wyniku których wyłonieni zostali przyszli dzierżawcy.

Umowy dzierżawy nie mogły być zawarte wcześniej niż po odbiorze technicznym i oddaniu

Gminie Morawica w użytkowanie obiektu pływalni przez powiatowy nadzór budowlany, co

nastąpiło 30 maja 2008 r. Tego samego dnia, tj. 30 maja 2008 r. – po odbiorze technicznym,

nieruchomość zabudowana budynkiem krytej pływalni, oznaczona działką nr 735/1 o pow.

0,4666 ha, położona w Morawicy, oddana została przez Gminę Morawica w użyczenie na
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czas nieograniczony spółce z ograniczoną odpowiedzialnością działającą pod nazwą Kryta

Pływalnia „Koral” w Morawicy.

Mając na uwadze powyższy stan, umowy dzierżawy z dzierżawcami wyłonionymi w drodze

przetargów zostana zawarte z Krytą Pływalnią „Koral” Sp. z o.o., która dysponuje obiektem

posiadając go w użyczeniu. Zgodnie z umową użyczenia w/wym. Spółka może oddawać

poszczególne pomieszczenia użytkowe w przedmiocie użyczenia w dzierżawę lub najem

osobom trzecim, o ile pomieszczenia te będą zbędne dla bieżącej działalności spółki.

Szczegółowe warunki  dzierżawy określą umowy zawarte przez dzierżawców z Krytą

Pływalnią „Koral” Sp. z o.o. – zgodnie z przeprowadzonym przez Gminę Morawica

postępowaniem przetargowym.

Krytej Pływalni „Koral” w Morawicy przekazane zostały dokumenty dotyczące postępowania

przetargowego dotyczącego dzierżawy lokali użytkowych przeznaczonych na prowadzenie

kawiarni wraz z pomieszczeniem gospodarczym  (magazynkiem), gabinetu aromaterapii oraz

gabinetu solarium.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr

XII/114/07 dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokali użytkowych w budynku

krytej pływalni.

Do przedstawionego projektu uwag nie było.

Uchwała  Nr XVIII/169/.08  w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 7)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa  powiedziała, że właściciele działek

budowlanych w miejscowości Brzeziny w związku z nowo budującymi się budynkami

mieszkalnymi na tych działkach, złożyli do Wójta Gminy Morawica wniosek w sprawie

nadania istniejącym drogom dojazdowym do tych miejscowości nazw ulic: ulica Makowa –

droga ta według operatu ewidencji gruntów oznaczona jest działką 1121/43 i ulica Jagodowa

– droga ta według operatu ewidencji  gruntów oznaczona jest działką Nr 1121/61.

Rada Sołecka we wsi Brzeziny w dniu 18 czerwca 2008 r. wniosek ten pozytywnie

zaopiniowała. W związku z powyższym zachodzi konieczność ustalenia nazwy ulicy, przy
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której będą nadawane kolejne numery porządkowe posesji, co z kolei umożliwi przyszłym

mieszkańcom zameldowanie w nowo wybudowanych budynkach.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Brzeziny.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie wniesiono.

Uchwała  Nr XVIII/170/.07  w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 8)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że właściciele działek

budowlanych w miejscowości Bilcza w związku z nowo budującymi się budynkami

mieszkalnymi na tych działkach złożyli do Wójta Gminy Morawica wniosek w sprawie

nadania istniejącej drodze dojazdowej do tych nieruchomości nazwę ulicy: ulica Poziomkowa

– droga ta według operatu ewidencji gruntów oznaczona jest działką nr 919.

Rada Sołecka wsi Bilcza w dniu 24 czerwca 2008 r.  wniosek ten pozytywnie zaopiniowała.

W związku z powyższym zachodzi konieczność ustalenia nazwy ulicy, przy której będą

nadawane kolejne numery porządkowe posesji, co z kolei umożliwi przyszłym mieszkańcom

zameldowanie się w nowo wybudowanych budynkach.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan  Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. Do przedstawionego projektu uchwały

uwag nie było.

Uchwała Nr   XVIII/171/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 9)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś powiedział, ze  od Wojewody

Świętokrzyskiego wpłynęła skarga Pana Ryszarda Skiby na bezczynność i opieszałość Wójta

Gminy Morawica oraz Kierownictwo Zakładu Gospodarki Komunalnej w Morawicy.
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Odczytał treść załączonej  skargi.  Powiedział dalej,  że  o  wyjaśnienie  tej  sprawy  poprosił

zarówno Wójta Gminy Pana Mariana Burasa jak i Kierownika ZGK Pana Marka Mazura.

Skarga ta była również przedmiotem obrad komisji konsultacyjnej.

Podczas analizy skargi zapoznano się z wyjaśnieniami jak i z zebranymi dokumentami w tej

sprawie i stwierdzono:

Pierwsze zdarzenie – awaria przepompowni ścieków i zanieczyszczenie stawów hodowlanych

Pana Ryszarda Skiby ściekami komunalnymi – miało miejsce w 2006 r. Przedstawiciele

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Kielcach w dniu 29 sierpnia 2006 r.

przeprowadzili oględziny działki należącej do Pana Ryszarda Skiby, pobrano próby ściekowe

oraz próby wody ze stawu i ścieku zasilającego. Inspektorzy ustalili, że zajście to miało

miejsce w wyniku wadliwej pracy przepompowni ścieków, spowodowanej brakiem zasilania.

W dniu 4 października 2006 r. Pan Ryszard Skiba telefonicznie zgłosił do Wojewódzkiego

Inspektoratu Ochrony Środowiska w Kielcach, iż ponownie ścieki zanieczyściły jego staw, co

spowodowało śnięcie ryb.

W celu wyeliminowania podobnych sytuacji ZGK – użytkownik gminnej sieci kanalizacyjnej

podjął następujące działania:

1) zainstalowano monitoring z natychmiastowym powiadamianiem obsługi oczyszczalni

ścieków drogą radiową  o zaistniałych sytuacjach awaryjnych,

2) wykonano próby ciśnieniowe instalacji kanalizacyjnej na newralgicznym odcinku  i

stwierdzono, że rurociąg spełnia normy szczelności,

3) zabezpieczono odcinek sieci grawitacyjnej w sąsiedztwie stawów przed „cofką” w

przypadku podniesienia się poziomu ścieków w przepompowni.

W maju  2007 roku  wykonawca kanalizacji – Przedsiębiorstwo Budownictwa Wodnego i

Ochrony Środowiska „BUSKOPOL” sp. z o.o. usunęła nieszczelności kolektora sanitarnego

na działce Pana Ryszarda Skiby. Zgodnie z protokołami z dnia 11 i 14 maja 2007 r.,

spisanymi na okoliczność odebrania prac – Pan Skiba potwierdził, że prace zostały wykonane

prawidłowo i nie wnosi żadnych zastrzeżeń. Następnie Pan Ryszard w dniu 26 lipca 2007 r.

zwrócił się o podłączenie do kanalizacji w ramach odszkodowania za poniesione straty. W

odpowiedzi ZGK w Morawicy poinformował Pana Skibę, że sprawa zanieczyszczenia

stawów, zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, została zakończona, a przyłącze

kanalizacyjne może być zrealizowane, zgodnie z ustawą o zaopatrzeniu w wodę, na koszt

zainteresowanego.

We wrześniu 2007 r. WARTA – Towarzystwo Ubezpieczeń i Reasekuracji S.A., w

którym ubezpieczony jest ZGK w Morawicy otrzymało zgłoszenie szkody polegającej na
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zanieczyszczeniu stawów hodowlanych przez ścieki pochodzące z kanalizacji komunalnej.

Ubezpieczyciel wezwał Pana Skibę  do uzupełnienia dokumentacji. Do dnia dzisiejszego Pan

Ryszard Skiba nie dostarczył wymaganej dokumentacji.

Pan Skiba jeszcze kilkakrotnie zgłaszał zanieczyszczenia stawów hodowlanych ściekami

komunalnymi. Jednak badania wykonane na zlecenie ZGK w Morawicy, za zgodą Pana

Ryszarda Skiby, tego nie potwierdziły.

Aby ustalić faktyczny zakres szkód ZGK w Morawicy zlecił wykonanie badań ryb

znajdujących się w zanieczyszczonych stawach. Następnie, aby stwierdzić skalę

zanieczyszczenia osadu, który zalega na dnie i ścianach zbiornika zlecono Okręgowej Stacji

Chemiczno-Rolniczej w Kielcach wykonanie stosownych badań. Termin poboru próbek

został ustalony na dzień 01 kwietnia 2008 r. na godz. 9,00. W dniu 30 marca br żona Pana

Ryszarda Skiby poinformowała Kierownika ZGK w Morawicy, że Pan Skiba przebywa za

granicą, a ona też nie może być obecna. Jednocześnie ustalono, że Państwo Skiba

poinformują ZGK w Morawicy o terminie, w którym będą mogły zostać pobrane próbki. Do

dnia dzisiejszego ZGK w Morawicy nie otrzymał żadnej informacji od Państwa Skiba.

Wobec powyżej przedstawionych faktów skargę uznaje się za bezzasadną.

Następnie Kierownik ZGK Pan Marek Mazur  przedstawił ponadto działania jakie zostały

podjęte w celu rozwiązania sprawy dotyczącej zanieczyszczania stawów Pana Ryszarda Skiby

ściekami komunalnymi.

Po przeanalizowaniu całości sprawy Rada Gminy  w Morawicy nie dopatrzyła się

bezczynności i opieszałości  w działaniu Wójta Gminy Morawica oraz Kierownictwa ZGK w

Morawicy. Na chwilę obecną nic więcej nie można było zrobić.

W związku z powyższym skargę na bezczynność i opieszałość Wójta Gminy Morawica oraz

kierownictwo ZGK w Morawicy w kwestii dotyczącej rozwiązania problemu

zanieczyszczania stawu Pana Ryszarda Skiby ściekami komunalnymi uznaje się za

bezzasadną.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie  rozpatrzenia skargi na bezczynność i opieszałość Wójta Gminy Morawica oraz

Kierownictwo Zakładu Gospodarki Komunalnej. Do przedstawionego projektu  uwag nie

było.

Uchwała Nr XVIII/172/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)
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Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 10)

Wójt  Gminy Pan Marian Buras powiedział, że w związku z licznymi interwencjami

mieszkańców wsi Radomice oraz w porozumieniu z Gminą Pierzchnica planuje się podjecie

realizacji wspólnej inwestycji polegającej na budowie parkingu w Radomicach I. Uchwała ta

będzie upoważnieniem również dla Wójta Gminy do zawarcia porozumienia  z Gminą

Pierzchnica  w którym to  zostaną określone  szczegółowo prawa i  obowiązki  każdej  ze  stron

uczestniczącym w tym zadaniu inwestycyjnym.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie wspólnej realizacji inwestycji pn. Parking w Radomicach I.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Nr XVIII/173/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i stanowi

załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 11)

Wójt Gminy powiedział, że gmina Morawica wystąpiła z wnioskiem do Wojewódzkiego

Konserwatora Przyrody w Kielcach o poszerzenie granic Obszarów Chronionego Krajobrazu

w granicach administracyjnych gminy w szczególności:

- Podkieleckiego Obszaru Chronionego krajobrazu

- Chmielnicko-Szydłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu.

Wnioskowany teren, ze względu na wyróżniający się krajobraz byłby wykorzystywany dla

zaspokojenia potrzeb związanych z turystyką i wypoczynkiem.

Gmina Morawica, w szczególności w południowej części, stanowi teren niezwykle

atrakcyjnie turystycznie głównie jeżeli chodzi o krajobraz niezmieniony przez przemysł ani

inną degradującą ingerencję człowieka. Postrzegając te walory przeprowadzono przez te

tereny szereg szlaków turystycznych w tym tras rowerowych. Mając na względzie

równomierny i wielotorowy rozwój gminy podjęto decyzję  o potrzebie ochrony krajobrazu w

tym rejonie, stąd  też wniosek o poszerzenie granic Obszarów Chronionego Krajobrazu.

W wyniku głosowania radni jednogłośnie wyrazili pozytywną opinię o poszerzenie granic

Obszarów Chronionego Krajobrazu o którym była mowa.
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Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 12)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś powiedział, że na dzisiejszą sesję przybył

również nowy pełniący obowiązki Komendanta Policji w Chmielniku Pan Ryszard Błasik

oraz Kierownik Komisariatu Policji w Morawicy Pan Mazur..

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do obecnych na sali, aby

skorzystali z tej okazji i skierowali swoje pytania, wnioski, niezadowolenie dotyczące  pracy

Policji na naszym terenie do  Komendanta..

Radny Waldemar Wójcik powiedział, że faktycznie jeden samochód dla Policji jest faktycznie

za mało i dlatego głosował, aby te środki na zakup samochodu dla Policji z budżetu gminy

przekazać, ale chciałby aby było „coś” za „coś”, tzn. aby zwiększyć ilość patroli na drogach

szczególnie teraz w okresie letnim nocą. Młodzi są czasami nieobliczalni i zdarzają się różne

sytuacje.

Radny Krzysztof Strąk – powiedział, że w związku z otworzeniem Kopalni w Skrzelczycach

bardzo zwiększył się ruch ciężkich samochodów ciężarowych przez Radomice i Wolę

Morawicką Podemłynie. Samochody  te z dużym ładunkiem jeżdżą z nadmierną  prędkością,

zdarza się, że z tych samochodów spadają kamienie. Stwarza bardzo duże zagrożenie dlatego

jest prośbą aby na ten problem Policja zwróciła uwagę.

Radny Piotr Dudek powiedział, że wandale nagminnie wyrywają znak drogowy na

pograniczny Dębskiej Woli i Zbrzy,

Sołtys wsi Łabędziów Pan Grzegorz Kamizela zwrócił się z wnioskiem aby zwrócić uwagę na

parkujące samochody na drodze do Łabędziowa na wysokości zakrętu przy szpitalu,

Radna Marianna Parlicka-Słowik powiedziała, że młodzież niszczy przystanki i dobrze by

było to zdyscyplinować,

Radny Stanisław Kubicki – jest bardzo niebezpieczne skrzyżowanie drogi Nida i Brzeziny
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- druga sprawa to taka, że na terenach do Nidy znajdują się Kopalnie i one wywożąc swój

materiał zanieczyszczają drogę,

Sołtys  wsi  Dębska  Wola  Pan  Stanisław  Śnioch  chodzi  o  przejście  dla  pieszych  przy

skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z drogą do Dębskiej Woli,

- druga sprawa to brak oznakowania poziomego przy stacji kolejowej obok Pana

Grzybowskiego,

Wójt Gminy Pan Marian Buras zapytał czy jest jakiś wskaźnik, określający na ilu

mieszkańców winien przypadać 1 policjant, ponieważ wydaje mi się, że u nas jest chyba za

mała obsada,

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś powiedział, że Rada Gminy jest

zaniepokojona brakiem postępów w dokończeniu remontu budynku Posterunku Policji w

Morawicy. Gmina zgodnie z umową sfinansowała wymianę pokrycia dachowego, a niestety

Wojewódzka Komenda Policji w Kielcach nie wywiązała się ze swojego zakresu zadań, tj.

wykonania elewacji na budynku Posterunku Policji w Morawicy.

Przewodniczący Rady Gminy poddał to stanowisko Rady pod głosowanie.

Za wystąpieniem w tej sprawie do Komendy Wojewódzkiej radni opowiedzieli się

jednogłośnie. Treść zajętego stanowiska w załączeniu do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

W dalszej części sesji głos zabierali kolejno:

Radny Stanisław Jędrzejczyk – przystanek w Dębskiej Woli jest zdewastowany, trzeba go

zmienić,

Radny Piotr Dudek – sprawa wyburzenia piwnicy o którą już tak dawno się upominamy i

sprawa przystanku,

Sołtys wsi Dębska Wola powiedział, że zostało złożone pismo do Pana Mazura – Kierownika

ZGK o wyburzenie tej piwnicy i przesunięcie tego przystanku. Miało to być wykonane w m-

cu czerwcu i jak na razie nic się nie dzieje,
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Radny Strąk zawnioskował o ustawienie ograniczenia tonażu na drodze w Radomicach i Woli

Morawickiej.

Do tego wniosku przyłączył się sołtys wsi Chmielowice Pan Bogusław Supernak o takie

ustawienie ograniczenia tonażu na drodze w Chmielowicach.

W wyniku głosowania radni opowiedzieli się jednogłosnie za tymi wnioskami.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni: Zegadło,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Radna Marianna Parlicka-Słowik powiedziała, że najmłodsi mieszkańcy wsi Łabędziów

zwracaja się o ustawienie na ich placu zabaw jakichś ciekawych urządzeń, np. ciekawy

bajkowy domek,

Radny Stanisław Jędrzejczyk  - zwrócił się z apelem aby do GOPS-u zgłaszać wszelkie

przypadki dotyczące dzieci z rodzin „trudnych”, czy nie są głodne ponieważ w czasie roku

szkolnego korzystały z posiłku w szkole, a teraz mogą chodzić głodne, czy inne jakieś

sytuacje niepokojące – proszę zgłaszać to do GOPS,

Sołtys  wsi  Piaseczna  Górka  Pan  Władysław  Wiejas  –  czy  miejscowość Piaseczna  Górka

będzie w br podłączona do gazu,

- druga sprawa to czy powiat będzie wykonywał chodnik i jak się ma sprawa budowy ulic

w Piasecznej Górce,

Sołtys wsi Stanisław Orliński  - sprawa remontu drogi koło Pana Krzywińskiego. Pan

Krzywiński produkuje okna, przyjeżdżają tam samochodami, a droga jest bardzo zniszczona i

jest prośbą o poprawę jej stanu,

- druga sprawa to wykonanie tablic ogłoszeniowych na poszczególne wsie,

Sołtys wsi Łabędziów Pan Grzegorz Kamizela – powiedział, ąby zwrócić uwagę na

przepompownię ścieków w Łabędziowie przy Domu Ludowym, są tam chyba za mało

wydajne pompy i dlatego często trzeba je wyciągać,

- druga sprawa to naprawa hydrantu przy Domu Ludowym w Łabędziowie, kilkakrotnie był

zgłaszany i nadal jest nie naprawiony,
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Radny Andrzej Kusak – zwrócił się z wnioskiem o wykonanie ławek i zadaszenia przy boisku

w Piasecznej Górce i Łabędziowie,

Sołtys wsi Brzeziny Pan Grzegorz Buras – sprawa podłączenia gazu w Brzezinach i co dalej z

ulicą Chęcińską,

Radny Stanisław Kubicki – pyta czy było wystosowane pismo o poszerzenie pasa drogowego

przy moście na drodze do Nidy,

Na powyższe wnioski i zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Pan Marian Buras i tak:

- jeżeli chodzi o Piaseczną Górkę  - chodnik, na ukończeniu jest dokumentacja, ale jest

problem ze Starostwem Powiatowym bo nie chce zakupić kostki i krawężników,

sprawa ulic, jesteśmy po przetargach i będą już robione

- droga koło Pana Krzywińskiego w Woli Morawickiej – utwardzimy, a sprawa tablic – są

zamówione,

- Pan Kusak – ławki przy boiskach wykonamy, zadaszeń przy tego typu boiskach nie

robimy,

- Pan Buras – sprawa  ulicy Chęcińskiej jest dobra informacja, że będzie robiona, Gmina

deklaruje dofinansowanie jej w wysokości 200 tys. zł jak również wykona projekt

chodnika za torami,

- Radna Słowik – sprawa placu zabaw nie mamy wyrobionego zdania czy akurat taki

bajkowy domek, czy nocą nie zostanie zdemolowany,

Następnie odpowiedzi udzielał Pan Marek Mazur – Kierownik ZGK i tak:

- faktycznie hydrant jest uszkodzony i trzeba go naprawić,

- odnosnie przepompowni w Łabedziowie, to pompy są zamontowane zgodne z projektem,

ale problem jest w czy innym, że ludzie do kanalizacji wrzucają dosłownie wszystko, a

pompy z tym mają problem, ponadto są one usytowane bardzo głęboko, bo ponad 8 m

głębokości i dlatego są trudniejsze w utrzymaniu, na pewno nie jest to efekt, że pompy są

za małe,

Na dalsze pytania odpowiedzi udzieliła Pani Elżbieta Wrzałka – Kierownik Referatu

Budownictwa i tak:



13

- odnośnie gazu w Brzezinach – inwestycja została zakończona na początku 2008 r.,

chcemy aby gazownia od nas odkupiła tą sieć, ale na chwilę obecną nie przedstawili

dokumentacji do skompletowania, prowadzimy z nimi rozmowy ale sprawy tam posuwają

si e bardzo powoli. Jest tam jeszcze jeden problem, że jedna nitka jest gotowa, ale druga

nitka jest niekompletna, bo brak było zgody na przejście i będzie wykonywany ten

odcinek w pasie drogowym,

- gazociąg w Piasecznej Górce kończy dokumentację projektant, był tam problem z

uzyskaniem zgody na przejście, dlatego nie ma realnej szansy aby w tym sezonie

grzewczym ten gaz tam popłynął,

Radny Łukasz Piwowarczyk – ustosunkował się do propozycji nadania imienia dla  Ośrodka

Garncarstwa w Chałupkach imieniem Pana Głuszka, stwierdziła, że dobrze by było aby o tym

wypowiedzieli się mieszkańcy wsi Chałupki na zebraniu wiejskim,

W odpowiedzi Wójt Gminy Pan Marian Buras powiedział, że jest tego samego zdania,

konsultacja z mieszkańcami wsi Chałupki ma decydujace znaczenie,

Sołtys wsi Zaborze Pani Krystyna Bisaga zwróciła się z wnioskiem o oczyszczenie poboczy

na trasie Lisów w kierunku Radomic, tym bardziej, że tą trasą będzie się odbywało

nawiedzenie obrazu,

- druga sprawa to ulica „Na Porębę” trzeba ją naprawić bo jest bardzo w złym stanie,

Sołtys wsi Kuby Młyny Pan Sławomir Nowakowski – sprawa koszenia boiska w Kubach

Młynach i ustawienia tam ławek,

- druga sprawa to ustawienie znaku Bilcza – Kuby Młyny na skrzyżowaniu z ulicą

Zastawie,

- skrzyżowanie drogi Bieleckie Młyny – Piaseczna Górka przydałoby się ustawienie lustra

bo jest niebezpiecznie

- zadaszenie na przystanku w Kubach Młynach jest dziurawe,

Sołtys wsi Piaseczna Górka powiedział, że pobocza przy drogach powiatowych są skoszone

bardzo wysoko i wygląda to tak jakby w ogóle nie były koszone,

Do powyższych pytań i wniosków ustosunkował się Wójt Gminy i tak:
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-jeżeli  chodzi  o  Kuby  Młyny,  sprawa  ławek  to  jak  będziemy  robić na  inne  boiska  to  i  tam

zrobimy, odnośnie wykoszenia boiska, to wszędzie na wsiach o ich koszenie dba samo

społeczeństwo, o oznakowanie dróg wystąpimy do powiatu,

- sprawa wysokiego koszenia wystąpimy w tej sprawie do powiatu,

- dach na przystanku będziemy naprawiać.

Więcej pytań nie było.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
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